
Protokoll for Klassifiseringsutvalget for reinsdyr nr.2 i 2022_22. September Side 1 
 

                                                                                     
 
PROTOKOLL fra møte i Klassifiseringsutvalget for reinsdyrslakt 

Møte: Nr. 02.2022, Møte i Klassifiseringsutvalget for reinsdyrslakt 

Dato/ sted: Torsdag 22. September 2022 på Teams 

Deltok: John Anders Lifjell, Per Mathis Oskal, Johan Buljo og Lars Jonas 

Fjellheim  

Ikke deltatt: Erik Westum (vara) og Nils Mikkel Somby (vara) 

Sekretariat: Morten Røe og Torunn Håseth 

 

 
 

 
Klassifiseringsutvalget 

for reinsdyrslakt 

Sted/dato: Animalia,  

Tirsdag 22. September 2022 

Sak nr.: 

05.2022 

Utarbeidet av:  
Morten Røe 

Antall 
vedlegg: 0 

 

Godkjenning av møteinnkallingen 
Det var ingen kommentarer til møteinnkallingen. Det var ingen saker til eventuelt. 

 

Vedtak i sak 05.2022: Møtet var lovlig innkalt. 
 

 

 
 

 
Klassifiseringsutvalget 
for reinsdyrslakt 

Sted/dato: Animalia,  

Tirsdag 22. September 2022 

Sak nr.: 

06.2022 

Utarbeidet av:  
Morten Røe 

Antall vedlegg: 
1 

 

Protokoll fra siste møte, onsdag 11. Mai 2022 
Det var ingen forslag til endringer i protokollen fra møtet den 11. Mai 2022 

 
Vedtak i sak 06.2022: Protokollen fra siste møte, onsdag 11. Mai 2022 ble 

godkjent. 
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Klassifiseringsutvalget 
for reinsdyrslakt 

Sted/dato: Animalia,  
Tirsdag 22. September 2022 

Sak nr.: 
07.2022 

Utarbeidet av:  

Morten Røe 

Antall 

vedlegg: 0 

 

Evaluering av slaktesesongen 2021/ 2022 
Morten Røe orienterte om Animalias erfaringer. Han mente at fjorårets sesong hadde 

de beste resultatene til nå, så lenge Animalia har vært med å administrere systemet. I 

diskusjonen ble følgende påpekt: 

 

Klassifiseringssystemet:  

*) Tendens til overvurdering av store, fete simler.  

*) Kun store bukker som kan oppnå de høyeste klassene. 

*) Undring over at ikke flere kalver over 30 kg i R og R+, i motsetning til voksne. 

Kalvene burde kunne oppnå høyere klasser. 

 

Flere uttrykte at systemet er på rett vei. Likninga må finpusses gjennom at flere slakt 

er med å bygge fasit.  

 

Det tar tid å bygge tillit til det nye systemet, blant annet for at systemet skal benyttes i 

forbindelse med avregning. 

 

Datasystem: 

*) kritikk mot Meats systemet, mener at det er «tandert». Kostbart å vedlikeholde. 

 

Kommunikasjon: 

Det ble uttrykt at kommunikasjonen rundt systemet er for dårlig. Det etterlyses kurs og 

bedre kommunikasjon. Utvalget bør diskutere kommunikasjon under neste møte. 

 

Rekruttering: 

Det ble rettet søkelys på rekruttering av nye klassifisører og at Animalia må arrangere 

kurs.  

 

Vedtak i sak 07.2022: Klassifiseringsutvalget var fornøyd med 

gjennomføringen av sesongen 2021/2022.  

 

Klassifiseringsutvalget tok forøvrig saken til etterretning. 
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Klassifiseringsutvalget 
for reinsdyrslakt 

Sted/dato: Animalia,  
Tirsdag 22. September 2022 

Sak nr.: 
08.2022 

Utarbeidet av:  

Morten Røe 

Antall 

vedlegg: 0 

 

Oppstart av ny sesong 
Den nye sesongen er i gang og slaktingen er i gang over det meste av landet. Meats 

har klargjort alle registreringsterminaler.  

 

Likningen som brukes for å beregne klasse er den samme som ble brukt i fjor. Ellers 

legges det opp til så lik avvikling av klassifisering i forhold til fjoråret som mulig. 

 

Vedtak i sak 08.2022: Klassifiseringsutvalget tok saken til orientering 

 

 

 

 
 

 
Klassifiseringsutvalget 

for reinsdyrslakt 

Sted/dato: Animalia,  

Tirsdag 22. September 2022 

Sak nr.: 

09.2022 

Utarbeidet av:  

Morten Røe 

Antall 

vedlegg: 0 

 

Eventuelt 
Det var ingen saker under eventuelt. 

 

Vedtak i sak 09.2022:  

 

 

 


